

Dear Colleague,

It is often said that elections have consequences. Just as the previous administration took unprecedented steps to defend human life in the international context, the Biden administration is working tirelessly to undo those actions and position the U.S. to be a global pro-abortion leader.

In this *Definitions*, Lisa Correnti and I examine President Biden's first hundred days in office in the context of the international debate around abortion and other social issues, including with regard to the U.S.'s engagement at the UN and as a leading global health donor.

Sincerely,

Rebecca Oas, Ph.D.

Director of Research

Biden's First 100 Days: Positioning the U.S. to be the World's Abortion Provider

By Rebecca Oas, Ph.D. and Lisa Correnti

Never before in the history of the United States has an executive in chief sought to establish the country as the world's abortion provider. In just his first hundred days as President, Joe Biden has acted in sharp opposition to the position of the Catholic Church, in which his membership was a major part of his political identity for decades, by instituting executive actions, guiding multilateral policy and bilateral assistance creating the impetus that will contribute to ending the lives of unborn children around the world courtesy of the American people. This *Definitions* examines the actions taken by the Biden administration in its first hundred days as they pertain to the international abortion debate, and consider how they can help to predict what is yet to come in the remainder of his term. [Read More >>>](#)

=====

Cher collègue,

On dit souvent que les élections ont des conséquences. Tout comme l'administration précédente a pris des mesures sans précédent pour défendre la vie humaine dans le contexte international, l'administration Biden travaille sans relâche pour annuler ces actions et positionner les États-Unis comme un leader mondial pro-avortement.

Dans ces définitions, Lisa Correnti et moi examinons les cent premiers jours de mandat du président Biden dans le contexte du débat international sur l'avortement et d'autres questions sociales, y compris en ce qui concerne l'engagement des États-Unis à l'ONU et en tant que principal donateur mondial de santé.

sincèrement

Rebecca Oas, Ph.D.

Directeur de recherche

=====

Les 100 premiers jours de Biden : positionner les États-Unis pour qu'ils soient le fournisseur mondial d'avortement

Par Rebecca Oas, Ph.D. et Lisa Correnti

Jamais auparavant dans l'histoire des États-Unis un exécutif en chef n'a cherché à faire du pays le fournisseur mondial d'avortement. Au cours de ses cent premiers jours en tant que président, Joe Biden s'est fortement opposé à la position de l'Église catholique, dans laquelle ses membres ont été une partie importante de son identité politique pendant des décennies, en instaurant des actions exécutives, en guidant la politique multilatérale et l'assistance bilatérale, créant l'impulsion qui contribuera à mettre fin à la vie des enfants à naître dans le monde entier grâce au peuple américain. Cette définition examine les mesures prises par l'administration Biden au cours de ses cent premiers jours en ce qui concerne le débat international sur l'avortement, et examine comment elles peuvent aider à prédire ce qui reste à venir dans le reste de son mandat. [Lire la suite >>>](#)